

# Calendar

Section0 george Cai

## Mon-Thu, Oct 2-5

Alternate Schedule, see [Calendar](#)

## Wed, Oct 4

Pedaling for Prizes, 8 AM, all bike cages

## Thu, Oct 5

Staff Appreciation Luncheon, 12:55 PM, Staff Lounge

Symphonic Band & Wind Ensemble Concert, 7:30 PM, Paly PAC

## Fri, Oct 6

NO SCHOOL - Staff Development Day

## Mon-Fri, Oct 9-13

Alternate Schedule, see [Calendar](#)

## Mon, Oct 9

Site Council, 4 PM, Staff Lounge

## Wed, Oct 11

PSAT/Grade level assemblies, 12 PM Dismissal

## Thu, Oct 12

PTSA Meeting, 6:30 PM, Staff Lounge

## Fri, Oct 13

Sophomore Parents Network, 8 AM, Staff Lounge

Football, 4 PM JV, 7 PM Varsity, Athletic Field

星期一, 10月2-5日

备用时间表, 请参阅日历 [Calendar](#)

星期三, 10月4日

踏板奖励, 上午8点, 所有自行车笼

星期四, 10月5日

工作人员感激午餐, 下午12:55, 职员休息室

交响乐团音乐会, 下午7:30, Paly PAC

星期五10月6日

学校放假 - 员工发展日

星期一至星期五, 10月9日至13日

备用时间表, 请参阅日历 周一, [Calendar](#)

星期一10月9日

现场理事会, 下午4点, 职员休息室

星期三, 10月11日 P

SAT /等级组合, 12 PM放学

星期四, 10月12日

PTSA会议, 6:30 PM, 职员休息室

星期五10月13日

10年级父母联络会议, 上午8时, 职员休息室

橄榄球球赛, 下午4点, PALY体育场

---

## Gunn

## Section1 Caroline 2019

### **Symphonic Band & Wind Ensemble Fall Concert**

*Thu, Oct 5, 7:30 PM, Palo Alto High School Performing Arts Center*

Please join us at our first concert of the year! The Symphonic Band & Wind Ensemble Fall Concert will be featuring two works by renowned composer Jack Stamp: "Scenes from Terezin", inspired by poetry created by children living in Terezin Concentration Camp, and "Four Maryland Songs", four diverse poems set to music celebrating Maryland's heritage and featuring vocalist Christina Christiansen. Other music by: Swearingen, Sheldon, Karl King, Zdechlik, Saucedo, and Persichetti. Admission for Booster members (family of 4) is free, or \$5.00 at the door.

### **交响乐团与管乐团秋季音乐会**

星期四, 10月5日下午7:30, , Palo Alto High School高中表演艺术中心

请加入我们今年的第一场音乐会! 交响乐队与管乐团秋季音乐会将有著名作曲家Jack Stamp的曲子“Terezin的场景”。该曲灵感来自于生活在Terezin集中营儿童创作的诗歌以及为庆祝马里兰州遗产以歌手Christina Christiansen为特色, 以四首风格各异的诗歌“四首马里兰歌”为音乐会背景。其他音乐有Swearingen, Sheldon, Karl King, Zdechlik, Saucedo和Persichetti。(4人家庭)的会员入场免费。入场处门票\$ 5.00。

### **Homecoming BBQ for Gunn Students and Parents**

*Thu, Oct 19, 6-7:30 PM, between Titan Gym & Pool House*

Tickets are \$5 a plate (choice of hamburger, hot dog, or garden burger, potato salad, chips, brownies and drink) and \$7 the night of the event. Student and parent tickets can be purchased at the SAC prior to the event or at the entrance on the 19th.

### **Gunn学生和家长的回家烧烤**

星期四, 10月19日, 6-7 : 30, Titan Gym & Pool House之间

门票价格为5美元(选择有汉堡包, 热狗, 或素汉堡, 土豆沙拉, 薯条, 布朗尼和饮料)。活动当晚入场处的门票为7美元。学生和家门票可以在活动前去学生活动中心购买或是19日在入场处购买。

## Section2 Jasmine

**Calling All Parent Volunteers:** We need parent volunteers to help grill, assist with preparation, set-up and serving of the meal. We are also requesting parents to donate pans of brownies, platters of tomatoes, lettuce and onions prepared and delivered to the event by 5 PM. If you are available to volunteer the evening of the event, please sign up [here](#). Thanks for supporting the Gunn community and please email questions to Mary Catherine Williams at [wemcw@mindspring.com](mailto:wemcw@mindspring.com).

呼叫所有家长志愿者:

我们需要家长志愿者帮助烧烤, 协助准备, 准备和服务。我们还要求家长们捐出巧克力蛋糕、西红柿、生菜和洋葱, 并在下午5点之前准备好。如果你可以在活动当天晚上做志愿者, 请在此签名。感谢支持Gunn社区, 并在向Mary Catherine Williams 发送电子邮件

[wemcw@mindspring.com](mailto:wemcw@mindspring.com)。

### **Meet and Greet for Families of Students with IEPs**

*Fri, Oct 20, 11:00 AM-12:30 PM, Staff Lounge*

Do you have questions about supporting your student's progress and success at school? Do you want to know more about the emotional and academic supports, and accommodations available at Gunn for students with challenges? Are you wondering how Gunn supports all kinds of learners? Do you have questions about building your student's transition plan, living skills, self-advocacy and independence? Please join us if you have a student with an IEP, are

interested in meeting other parents and learning about resources for Gunn students. We will be joined by Teri Lee, Instructional Supervisor for Special Education, and Tara Keith, Asst. Principal for Special Education, between 11 AM-12 noon. Then stay to speak with other parents and your PTSA Special Education/Inclusion Representatives, Kimberly Eng Lee, Bin He and Grace Downer. Please RSVP to [kimberlyenglee@gmail.com](mailto:kimberlyenglee@gmail.com) for Spanish or Mandarin translation.

与IEPs的学生家庭见面打招呼

10月20日 星期五上午11:00 am - 12:30, 员工休息室

你有关于支持你的学生在学校的进步和成功的问题吗?你想知道更多关于情感和支持吗?你想知道对于那些面临挑战的学生来说, 在Gunn提供的住宿条件吗?你想知道Gunn是如何支持各种类型的学习者的?你有关于建立学生的过渡计划、生活技能、自我宣传和独立的问题吗?如果你有一个IEP的学生, 请加入我们, 有兴趣与其他家长见面, 学习关于Gunn学生的资源。我们将与泰瑞·李(Teri Lee 特殊教育指导主管)和塔拉·基思(Tara Keith 特殊教育的校长)在上午11点到12点之间见面, 然后留下来与其他家长和你的PTSA特殊教育/包容代表, 金伯利, 李斌和格蕾丝·唐纳交流。请邮件[kimberlyenglee@gmail.com](mailto:kimberlyenglee@gmail.com)到将RSVP, 以提供西班牙语或中文翻译。

**Karly**

### **The Titan Broadcast Network**

Want to see what's going on daily at Gunn? Watch the Titan Broadcast Network (TBN) live five-minute TV broadcast from 8:25 AM Monday through Friday. There are three ways to access it:

- From the main Gunn website, select "Gunn TV" from the left column [www.gunn.pausd.org](http://www.gunn.pausd.org)
- From the Mid Peninsula Media Center, select "Channel 28" [www.midpenmedia.org/local-tv/watch-now](http://www.midpenmedia.org/local-tv/watch-now)
- Select [www.GunnTV.com](http://www.GunnTV.com)

It's a fun way to know about many of the activities that are going on daily at Gunn. It's aired live in the students' classrooms.

### **FROM THE PREVIOUS ISSUE:**

#### **GunnHacks 4.0 is coming up!**

*Fri, Oct 27, 6 PM-Sat, Oct 28, 6 PM, Gunn High School, room TBD*

GunnHacks is back! The fourth iteration of our awesome hackathon will be held on October 27th and 28th at Gunn. You'll have 24 hours to create cool stuff, from hardware innovations to algorithm applications. We'll provide most materials, and give prizes to the best projects. The non-stop overnight action will be a truly unforgettable experience - a comfortable one too, with food and drinks to keep you energized. To apply or learn more about GunnHacks 4.0, please visit [gunnhacks.com](http://gunnhacks.com). Sample projects from past GunnHacks are [here](#). If you have any questions, feel free to let us know through [info@gunnhacks.com](mailto:info@gunnhacks.com).

#### **泰坦(Titan)广播网**

想看看Gunn每天发生的事情吗?周一至周五上午8:25, 观看泰坦广播网(TBN)直播的五分钟电视节目。有三种方法可以访问它:

- 从Gunn主网站, 从左栏[www.gunn.pausd.org](http://www.gunn.pausd.org)中选择“Gunn TV”
- 从半岛媒体中心选择“28频道”[www.midpenmedia.org/local-tv/watch-now](http://www.midpenmedia.org/local-tv/watch-now)
- 选择[www.GunnTV.com](http://www.GunnTV.com)

这是一个有趣的方式来了解Gunn每天正在进行的许多活动。它在学生教室里也同步直播。

来自上期的内容：

### **GunnHacks 4.0即将推出！**

周五10月27日下午6点 - 星期六，10月28日下午6点，Gunn高中，具体房间待定  
GunnHacks又回来了！我们的第四届hackathon将于10月27日和28日在Gunn举行。您将有24小时的时间来创建很酷的东西，范围包括从硬件创新到算法应用。我们将提供大部分材料，并给最好的项目发奖品。这个不间断的跨夜活动将是一个真正难忘的经历 – 同时也是一个舒适的体验，我们提供食物和饮料来保持你的活力。要申请或了解有关GunnHacks 4.0的更多信息，请访问[gunnhacks.com](http://gunnhacks.com)。往届的GunnHack的示范项目可以在这里看到[here](#)。如果您有任何问题，请随时通过[info@gunnhacks.com](mailto:info@gunnhacks.com)来联系我们。

---

## **Gunn Athletics**

Emily

### **Athletes of the Week**

Gunn Sports Boosters would like to recognize the following athletes: Honorable mention: **Zoe Banks** for Water Polo and **Joyce Shea** for Cross Country.



本周运动员

Gunn Sports Boosters表扬以下运动员：敬请提及：Water Polo的Zoe Banks 和 Cross Country的Joyce She。

### **Coming Soon: Gunn Sports Store**

Gunn Sports Boosters is getting ready to set up a storefront to order Gunn Swag. You will be able to order the swag and have it sent to your home and a portion of your purchase will go to the general fund for Gunn Sports Boosters which BENEFITS ALL TEAMS. We are looking for a student who wants volunteer credit to help us select items that students would want to buy. PALY has an awesome store and their logo wear sells out and the students wear it on campus. So let's show PALY we have the same school spirit!

即将推出：Gunn Sports Store

Gunn Sports Boosters正准备建立一个店面，以订购Gunn Swag。您将能够订购物品，并将其快递到您的家庭，部分购买将用于Gunn Sports Boosters的普通基金，这将有利于所有TEAMS。我们正在寻找一个想要志愿者信用的学生帮助我们选择学生想要购买的项目。PALY有一个很棒的商店，他们的标志穿着出售，学生们在校园里穿。所以让我们来告诉PALY我们有同样的学校精神！

### **FROM THE PREVIOUS ISSUE:**

Section5 GC

### **Sports Internship Opportunity**

Gunn Sports Boosters is looking for students who are interested in sports and would like an internship with our organization. Want to add something to your college application or receive volunteer hours? We have a way to make it happen. If your student is interested please have them email [pep@pamperez.com](mailto:pep@pamperez.com).

### **体育实习机会**

Gunn Sports Boosters正在寻找对运动感兴趣的学生并希望参与我们组织的实习。想为你的大学申请加分并且获得志愿工作时间？我们有办法。如果您的学生有兴趣，请给他们发电子邮件 [pep@pamperez.com](mailto:pep@pamperez.com)。

---

# PAUSD & PTAC

## **\*\*NEW\*\* PiE Rally Days - Challenge Grant**

Generous PiE supporters have offered a brand new Challenge Grant to PiE. Please donate or make a pledge by October 16 at <http://papie.org/donate/>, and we can give an additional \$235,000 to PAUSD students. Every gift counts. Gifts and pledges made by October 16 will be matched by a \$235,000 Rally Days Challenge Grant. This is the final Challenge Grant for the year. So please join PiE in supporting our children. If you have already given or pledged, thank you so much. If not, now is a great time to make your impact.

## **\*\*新\*\* PiE Rally Days - 挑战奖励**

慷慨的PiE支持者已经向PiE提供了全新的挑战奖。请在十月十六号 <http://papie.org/donate/> 捐款或作出承诺，我们还可以向PAUSD学生另外支付\$235,000。10月16日的礼物和认捐将获得\$235,000的拉力赛挑战奖。这是今年的最后挑战奖。请加入PiE支持我们的孩子。如果你已经给予或认捐了，谢谢你。如果没有，现在是一个伟大的时间，使你的贡献产生影响。

## **Section6 Eric W**

### **Healthy Habits, Healthy Lives**

*Wed, Oct 4, 6:30-8:30 PM, SDC Room, PAUSD Offices, [25 Churchill Ave. Palo Alto](http://www.soulfoodsalon.com)*  
Navigating and understanding nutrition guidelines can be challenging and confusing. At this talk, Dr. Rosner will help to clear up some of this confusion. She will discuss healthy eating guidelines, as well as, healthy habits. Finally, she will provide ways to incorporate these suggestions into our daily lives and leave us empowered with the knowledge to lead a healthy life. Jeanne Rosner is a board certified anesthesiologist who practiced at Stanford Medical Center for nearly 20 years. Since retiring from anesthesia, she has been a nutrition educator at local middle schools throughout the Bay area and started a venture called SOUL (seasonal, organic, unprocessed, local) Food Salon (<http://www.soulfoodsalon.com>).

### **健康习惯，健康生活**

*周三，10月4日，6:30-8:30 PM, Palo Alto, 邱吉尔大道25号, PAUSD办公室, SDC室*  
浏览和了解营养指南可能有一定的难度而且容易产生困惑。在这次演讲中，罗斯纳博士将会帮助我们解决一部分困惑。她将讲解健康饮食指南以及健康习惯。最后，她会提供将这些建议与我们日常生活结合的方法，让我们拥有能够带来健康生活的知识。珍妮·罗斯纳（Jeanne Rosner）是一名学会认证的麻醉师，在斯坦福大学医学中心工作了近20年。从麻醉行业退休后，她成为了一名湾区地方中学的营养教育工作者，并创办了一个名为SOUL（季节性，有机的，未加工的，当地的）的食品沙龙(<http://www.soulfoodsalon.com>)。

## **Section7**

### **\*\*NEW\*\* The Raising of America: Early Childhood and the Future of Our Nation**

Join us for the screening of "The Raising of America: Early Childhood and the Future of Our Nation." Kim Kruckel, Executive Director of the Child Care Law Center based in San Francisco, and a leader in early childhood education will moderate the discussion and questions following the film. You can watch the 11-minute trailer at <http://www.raisingofamerica.org/watch>. Light refreshments will be served at 6:30 and the program begins at 7 PM.

### **\*\*新\*\*美国的提升：幼儿和我们国家的未来**

加入我们为“美国的提升：幼儿和我们国家的未来”的展播。位于旧金山的幼儿中心执行董事金克拉克尔（Kim Kruckel），幼儿教育领袖，在电影播放后将会主持电影的讨论和提问。您可以在 <http://www.raisingofamerica.org/watch> 上观看11分钟的预告片。茶点将在6:30供应，节目从晚上7点开始。

## **Section8 GC**

**\*\*NEW\*\* Empathy is the App: Raising Thoughtful Kids in the Digital Age**

Wed, Nov 8, 7-8:30 PM, Performing Arts Center, Palo Alto High School, [50 Embarcadero Rd, Palo Alto](#)

The 2017-18 Palo Alto Parent Education Parents Series kicks off with nationally acclaimed author of "[Screenwise](#)" and TED Talk "[Raising a Digital Native](#)," Dr. Devorah Heitner. Parents worry their teens are addicted, detached or distracted because of digital devices. According to Heitner, our concern should go far beyond what kids are doing today. Tech-savvy Digital Natives need mentorship to thrive, develop social skills and succeed in a future where they will likely find a job, meet their spouse and build their reputations online. Parents, students, faculty/staff and community members welcome! Spanish/Mandarin interpretation will be available. Free admission. Tickets available beginning October 8 (via <https://heitner2017paly.eventbrite.com>).

**\*\*新\*\*同情是应用程序：在数字时代提高对孩子的体贴**

星期三，11月8日，7-8：30，帕洛阿尔托Embarcadero路50号帕洛阿尔托高中表演艺术中心

2017-18年“帕洛阿托父母教育家长系列”开创了“Screenwise”和TED Talk“提高数字本土”国家知名作家Devorah Heitner博士。父母担心他们的青少年因数字设备而上瘾，分离或分心。据Heitner介绍，我们的关注应该远远超出了今天孩子们在做什么。技术精湛的数字生活需要指导茁壮成长，发展社会技能，并在将来可能找到工作，遇见配偶和在线建立声誉的未来取得成功。欢迎家长，学生，教职员工和社区成员！将提供西班牙语/普通话口译服务。免费入场。从10月8日开始的门票（通过<https://heitner2017paly.eventbrite.com>）。

---

## Community

### Section9 Kelly Z

#### **Great Volunteering Opportunity for Gunn Students: Be a DreamCatchers Tutor**

DreamCatchers is a local non-profit and PAUSD partner that runs an after-school program serving low-income PAUSD middle school students. It is held in the Paly science building, and we recruit Stanford undergrads and Paly/Gunn/Castilleja high school students to be tutors and mentors for our students. If your student is interested, please have him/her contact Allison Bedford, our Assistant Program Director, at [allison@dreamcatchersyouth.org](mailto:allison@dreamcatchersyouth.org). Our remaining time slots are 4-6 PM or 6-8 PM on Wednesdays. If you aren't able to volunteer Wednesdays every week, we also welcome periodic "floating tutors" on other days if that works better for you. Thank you for your interest!

GUNN的学生有一个很好的做志愿者的机会：做一个追梦老师

追梦者是一个当地非盈利组织。PAUSD也在运行一个放学后的项目，帮助PAUSD低收入的中学生。这个志愿者活动在Paly科学楼举行，我们招收斯坦福本科生和Paly/Gunn/Castilleja的高中生为我们的学生做导师。如果你的学生感兴趣，请让他/她联系Allison Bedford，我们的助理计划总监，邮箱是[allison@dreamcatchersyouth.org](mailto:allison@dreamcatchersyouth.org)。我们的剩余时间是星期三下午4-6点或6-8点。如果你不能每周三都做志愿者的话，我们也欢迎定期的“流动导师”。感谢大家的关注。

### Section10

#### **Auditions Open Now for the 2017-18 Season of Cantabile Youth Singers of Silicon Valley**

Do You know a child who loves to sing? Auditions are now open for our 2017-2018 Season. Cantabile singers, which includes PAUSD students ages 4-18, enjoy weekly

rehearsals, seasonal concerts, participation in the annual Cantabile Festival for Young Voices and domestic and international tours. Cantabile Youth Singers offers a Training Division based on skill level and age: three levels of Preparatory Classes for students ages 4-9 and a fun and high-energy Intermediate Choir for students ages 9-12. Our Performance Division has four senior choirs: Ensemble, for young people ages 12-15, and Vocalise, Cantabile's most advanced group for youth aged 14-18. Cantabile has a Young Men's Division that supports boys' voice change (Bravi and Vocal Training Group) and an A Cappella girls' ensemble, Aria. Training Division Demo classes are held in August and January and auditions are held by appointment throughout each semester. To audition, please contact: [info@cantabile.org](mailto:info@cantabile.org), (650) 424-1410.

### 2017-18世纪的硅谷青年歌手开幕式

你身边有喜欢唱歌的孩子吗？我们的2017-2018硅谷青年歌手的试镜现在开放。Cantabile歌手包括4至18岁的PAUSD学生，每周排练一次，参加季节的音乐会，参加国内和国际的年度歌剧音乐节。Cantabile青年歌手根据学院的基础水平和年龄提供培训部门：为4-9岁的学生提供三个级别的预备班，为9-12岁的学生提供一个有趣和高能力的中级合唱团。我们的表演部有四个高级合唱团：合奏，年龄为12-15岁的年轻人，以及为14岁至18岁的Cantabile提供最先进的连声部门。Cantabile有一个专门为变声期男孩子设立的部门（Bravi和声乐训练组）和一个女子清唱组合，（咏叹调）。培训课演讲班在8月和1月举行，每个学期的课程都需要预订。如需试听或更多信息，请联系：info@cantabile.org，(650) 424-1410。

### Section 11

#### **Let's Talk, hosted by SELPA 1 CAC**

Mon, Oct 9, 7-9 PM, 190 Arbuolo Way, Los Altos

Let's Talk Support Group is a chance to ask questions and share ideas, resources, and support

with other parents of students with IEPs, 504s, learning differences, mental health challenges, etc. All are welcome, participants must respect confidentiality.

“让我们一起交流”，由SELPA 1 CAC主办

周一，10月9日，晚7-9点，190 Arbuolo Way, Los Altos

参会者有机会向其他家有IEP（个性化教育计划），504s，学习差异以及心理健康挑战等学生的家长提问，分享想法、资源和支持。欢迎所有人参加，参加者必须遵守保密规则。

#### **Palo Alto Library Candy Sushi & Teen Anime**

Tue, Oct 10, 4:30-6:30 PM, Midtown Room, Mitchell Park Library, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

Bring your creativity as we make candy sushi. Yummy! All candy provided. We will also be watching a Studio Ghibli film. Bring a friend after school. Registration Required. Grades 6-12. Palo Alto 图书馆糖果寿司与青少年动漫

周二，10月10日，下午4:30-6:30点，Mitchell Park 图书馆 Midtown室，3700 Middlefield Rd

请你发挥创意来制作好吃的糖果寿司。将提供所需糖果。现场还会播放Ghibli工作室电影。

放学之后请携友前来。适合6-12年级学生，需要注册。

#### **Parent Chat, hosted by SELPA 1 CAC**

Tue, Oct 10, 7-8:30 PM, Los Altos Library, 13 S. San Antonio Rd, Los Altos

Are you concerned about the emotional well-being of your child? Come to Parent Chat, peer to

peer support for parents of teens. Hosted by the Mental Health Subcommittee of SELPA 1 CAC.

“家长聊天”，SELPA 1 CAC组织

周二，10月10日，晚7-8:30点，Los Altos 图书馆，13 S. San Antonio Road, Los Altos

您关注孩子的情绪健康吗？请参加我们的“家长聊天”，为青少年的父母提供同伴支持。由SELPA 1 CAC的精神健康小组委员会主办。

Karly

### **Special Education Administration Panel**

Wed, Oct 18, 7-9 PM, Santa Rita Elementary, [200 Los Altos Ave, Los Altos](#)

Staff from the Special Education Departments from Los Altos SD (Jennifer Keicher, Director), Mountain View Whisman SD (Gary Johnson, Director), Mountain View Los Altos High SD (Kara Oettinger, Program Specialist) and Palo Alto Unified SD (Jennifer Baker, School Psychologist) will participate in a moderated panel discussion about issues in special education and respond to questions. A great way for new families to learn more! If you have questions now to start the evening, please submit them to [selpa1cacinfo@gmail.com](mailto:selpa1cacinfo@gmail.com).

### **特殊教育行政小组**

星期三, 10月18日, 7-9日, Santa Rita小学, [200 Los Altos Ave.](#)

[Los Altos](#)

来自以下几个学区的特殊教育部的一些员工, Los Altos 学区 (Jennifer Keicher, 主任), Mountain View Whisman 学区 (Gary Johnson, 主任), Mountain View Los Altos 高中学区 (Kara Oettinger, 项目专家) 和 Palo Alto 联合学区 (Jennifer Baker, 学校心理学家), 将参加有关特殊教育问题的小组讨论并回答问题。这是一个新家庭了解情况的好方法! 如果您现在就有问题, 请提交至 [selpa1cacinfo@gmail.com](mailto:selpa1cacinfo@gmail.com)。

### **MVHacks -- Day-Long Hackathon**

Sat, Oct. 21, 7:30 AM-9 PM, Hacker Dojo, [3350 Thomas Rd. Santa Clara](#)

This hackathon is a FREE event where students can learn to code, network with like-minded people, and explore new technologies. After a day of learning, coding, and free food, they can present to a panel of judges to win prizes! For more information, go to <https://mv-hacks.com> or email [contact@mv-hacks.com](mailto:contact@mv-hacks.com).

### **MVHacks – 一整天的Hackathon**

周六, 10月21日上午7:30到晚上9:00, Hacker Dojo, [3350 Thomas Rd. Santa Clara](#)

这个hackathon是一个免费的活动, 学生可以学习编程, 与兴趣相同的人联络交流, 并探索新技术。经过一天的学习, 编码和免费食品, 他们可以向一个裁判小组报告他们的项目并赢得奖品! 要了解更多信息, 请访问<https://mv-hacks.com>或发送电子邮件至[contact@mv-hacks.com](mailto:contact@mv-hacks.com)。